
Aan het college van de gemeente Laarbeek

Aarle-Rixtel, 7 september 2021

Onderwerp: vragen in het vragenhalfuurtje over de stand van zaken uitvoering motie bezuiniging 
bibliotheekwerk d.d. 5 november 2020.  

Hierbij maakt de PvdA-fractie gebruik van het vragenhalfuurtje in de komende raadsvergadering van 
9 september a.s.

Onze vragen:

1. Is er al overleg geweest met De Lage Beemden over de invulling van de taakstellende 
bezuiniging?

2. Is er ook al opdracht gegeven om de activiteiten m.b.t. laaggeletterdheid en leesvaardigheid 
en de resultaten inzichtelijk te maken?

3. En is er al onderzocht of bij de bibliotheek wegvallende taken m.b.t. het taalhuis bij andere 
instellingen in voldoende maten geborgd zijn?

4. In de motie staat medio 2022 de raad te rapporteren, dat is een ruim begrip. Onzes inziens 
zou het niet beter zijn dat ruim voor de verkiezingen te doen zodat tijdig eventueel 
heroverogen kan worden?

5. Tot slot, die rapportage, wordt dat een gezamenlijke van het College en De Lage Beemden?  

De PvdA-fractie Laarbeek,

Hans Strijbosch


